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Szanowny Pan Jerzy Wysocki
Burmistrz Miasta Milanówka

INTERPELACJA
zgloszona podczas XXIII sesji Rady Miasta Milanówka

Szanowny Panie Burmistrzu,

W imieniu mieszkanców budynku polozonego w Milanówku przy
ul. Kosciuszki 91, zwracam sie do Pana o podjecie dzialan umozliwiajacych
wykup mieszkan przez lokatorów w tymze bloku.
Z pism, które mi okazano wynika, ze kilkakrotnie zwracali sie oni do wlasciciela
obiektu- Polskich Kolei Panstwowych o wykonanie niezbednych remontów. O
stanie budynku, który w Ich przekonaniu, jest niezadowalajacy, informowali oni
równiez pisemnie Pana Burmistrza.
Optymizmem napawa fakt, iz u schylku III kadencji samorzadu, w dniu
24. l 0.2002r, wystosowal Pan pismo do PKP, w którym wyrazal Pan
zatroskanie o losy mieszkanców bloku. W wyniku tego dzialania PKP S.A.
poinformowalo, iz z chwila zakonczenia dzialan regulujacych stan prawny
nieruchomosci, mozliwe bedzie zbycie mieszkan na bardzo preferencyjnych
warunkach.

Zwazywszy na fakt, iz pismem z dnia 28.11.2002r zapewnil Pan owych
mieszkanców, iz Ich sprawy "zawsze beda w sferze zainteresowania wladz
miasta i w razie potrzeby moga liczyc na pomoc", niniejszym zwracam sie do
Pana o wsparcie mieszkanców chcacych nabyc lokale od PKP, jako ze od roku
2002 minelo juz ponad 6 lat. W moim przekonaniu rzecz powinna zaczac sie od
spotkania z mieszkancami bloku, ustalenia wspólnego planu dzialania i mediacji
(osobistych- bezposrednich i pisemnych) u wladz PKP w imieniu tychze
mieszkanców. Jestem przekonany, ze wsparcie mieszkanców autorytetem
Burmistrza Miasta i podjecie w tej kwestii realnych i dynamicznych dzialan
zaprowadzi ta sprawe do pomyslnego finalu.
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